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PROTOKOŁ Nr XLVI/2013  

z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 20 grudnia 2013r. 

 

Pkt 1. 

Pan Przewodniczący Otworzył czterdzieste szóste w bieżącej kadencji obrady sesji 

Rady Miejskiej.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 15 radnych. 

 

Przywitał  sołtysów  , oraz   wszystkich obecnych na obradach.  

Powitał również: 

- Pana Piotra Gładysiewicza – Prokuratora rejonowego w Końskich 

- Z-cę Komendanta Powiatoweg PSP – Pana Grzegorza Młynarczyka 

- Komendanta komisariatu Policji w Stąporkowie Pana Jacka Krzepkowskiego, 

- Prezesa Oddziału Zarządu M-G OSP w Stąporkowie, jednocześnie Panią Burmistrz    

  Dorotę Łukomską, 

- Radnych Rady Powiatu : Pana Leona Gulę i Pana Wiesława Skowrona, 

- Dyrektorów jednostek podległych, 

- Panią Teresę Polak Prezes ZNP. 

Powitał również harcerzy którzy przybyli ze „Światełkiem Betlejemskim”. Pani 

Burmistrz przyjęła od nich światełko i wraz z Panem Przewodniczącym podziękowała 

im za przybycie. 

  

Pkt 2. 

   

W związku z tym, że radni otrzymali porządek obrad wraz z materiałami Pan 

Przewodniczący spytał, czy mają jakieś uwagi, bądź propozycje do porządku. 

Radna Elżbieta Jóźwik zaproponowała wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały 

w sprawie   przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Uzależnień  na rok 2014. 

Radni w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 4 głosami 

„wstrzymującymi się” wprowadzili projekt tejże uchwały do pkt. 7 ppkt „i” porządku 

obrad. 

Radny Edward Mazur – złożył wniosek, aby z porządku obrad wykreślić p.pkt „e” z 

punktu 7 tj. projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy gminnej instytucji kultury jaką jest 

„Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Stąporkowie” . 8 sierpnia 2013r. nie zmienialiśmy 

tej nazwy uchwały jak również statutu, a jest on taki jak był w sierpniu. Aby podjąć tą 

uchwałę należy wyjaśnić sobie wiele kwestii np. co będzie z halami sportowymi. Dlatego 

prosi o poparcie swojego wniosku. Projekt wycofać z obrad i po zastanowieniu się i 

wyjaśnieniach, przeanalizowaniu, przedyskutowaniu  wrócić do niego. W dniu dzisiejszym 

nie powinna być głosowana. 
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Radni w głosowaniu jawnym nad wycofaniem projektu 5 głosami „za”, 9 głosami 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” projektu uchwały nie wycofali z porządku 

obrad. 

Innych uwag do porządku obrad radni nie wnieśli.  

Dlatego też Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad dzisiejszej 

sesji. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

     3.  Przyjęcie protokółu z XLV sesji. 

     4.  Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

     5.  Informacja Burmistrza o działalności  międzysesyjnej. 

     6.  Ocena  bezpieczeństwa publicznego  w mieście i gminie Stąporków 

     -  informacja Prokuratora Rejonowego,  

     -  informacja Komendanta Komisariatu Policji w Stąporkowie, 

     -  informacja Zarządu Miejsko-Gminnego Związku  OSP RP.  

     7.  Podjęcie uchwał  w sprawie:  

      a)  odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę, 

      b)  wprowadzenia zmian w statucie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy   

           Społecznej w Stąporkowie, 

      c)  upoważnienia Dyrektora Miejsko- Gminnego Ośrodka  Pomocy Społecznej w    

           Stąporkowie do  prowadzenia postępowań w sprawach dodatku    

           energetycznego, 

      d)  ustalenia zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze świadczone           

           przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w  Stąporkowie, 

       e) zmiany nazwy gminnej instytucji kultury jaką jest „Miejsko-Gminny Ośrodek    

           Kultury w Stąporkowie”   na „Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury i Sportu  w  

           Stąporkowie”  i  nadania statutu,  

       f)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2013-  

           2023, 

       g)  zmian w budżecie Gminy  Stąporków na  2013r. 

       h)  ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego    

             2013. 

              i) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   

                 Uzależnień  na rok 2014. 

   8. Zapytania i  interpelacje  radnych. 

   9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

10. Sprawy  różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

  

 Porządek obrad dzisiejszej sesji w glosowaniu jawnym został przyjęty przez radnych 

11 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw” 

 

Pkt 3. 

Protokołu z   XLV sesji w glosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
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Pkt 4. 

Pana Wiceprzewodniczący  odczytał informację o działalności międzysesyjnej. 

  

Pkt 5. 

Pani Burmistrz   odczytała informację o działalności międzysesyjnej. 

Korzystając z obecności dwóch radnych Rady Powiatu poprosiła ich o informację 

jakie drogi powiatowe z naszej gminy są wpisane w budżet na 2014 rok. 

Przypomniała, że o większość tych dróg walczymy już od kilku lat i wyrażamy chęć 

współfinansowania. Tym razem jednak kwotę dofinansowania zabezpieczymy w 

budżecie dopiero gdy Starosta jako pierwszy podejmie uchwałę o współfinansowaniu 

swoich dróg z nami. 

Pkt 6. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zgodnie z planem pracy Rady Miejskiej tematem 

sesji jest  Ocena  bezpieczeństwa publicznego  w mieście i gminie Stąporków. 

Informacje: 

- Prokuratora Rejonowego w Końskich, 

- Komendanta Komisariatu Policji w Stąporkowie 

- Zarządu Miejsko Gminnego Związku OSP RP 

Radni otrzymali wraz z materiałami. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby jeśli ktoś ma jakieś pytania do przybyłych na 

obrady gości którzy zawodowo zajmują się bezpieczeństwem publicznym to poprosił o 

zgłaszanie. 

Pytań nie zgłoszono. 

W uzupełnieniu informacji głos zabierali: 

Pan Piotr Gładysiewicz – Prokurator Rejonowy: powiedział, że poziom bezpieczeństwa na 

terenie Stąporkowa  ocenia jako odpowiedni, gdyż nie występują poważne zagrożenia. 

Pojawiają się natomiast tak jak w całym kraju przestępstwa komputerowe. 

Pan Jacek Krzepkowski – Komendant Komisariatu Policji w Stąporkowie – brakuje 2 

funkcjonariuszy do pełnej obsady kadrowej w komisariatu. Następnie przedstawił 

dynamikę przestępczości w porównaniu do roku ubiegłego. Ogólnie ocenia, że 

przestępczość jest niższa, społeczeństwo dorosło do uczestnictwa w imprezach masowych, 

gdzie nie notuje się większego zakłócania porządku. Zwrócił uwagę na brak sprzętu, jest 

stary, jeden radiowóz jest z 2005r. 

Pan Grzegorz Młynarczyk – Z-ca Komendanta Powiatowego PSP – rok 2013 w 

porównaniu do 2012 był wyjątkowo łaskawy. W 2013r. w powiecie odnotowano 720 

zdarzeń, natomiast w 2012r. 1105. Wiąże się to ze zmniejszeniem kosztów utrzymania 

jednostek OSP z terenu gminy Stąporków. 9 jednostek wystarcza aby zapewnić 

bezpieczeństwo na terenie gminy. Należy je tylko doposażyć w sprzęt gaśniczy i 

ratowniczy. 

Radny Roman Rurarczyk – zwrócił uwagę Pana Komendanta Policji aby w ramach 

oszczędności funkcjonariusze prowadzący kontrolę wygaszali silniki. 

Pan Komendant – samochody stare i po wygaszeniu trudno   uruchomić. 
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Pkt 7. 

Pan Przewodniczący poinformował, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 18 

grudnia  zostały omówione    wszystkie projekty uchwał. Każdy z radnych jest w ich 

posiadaniu więc nie odczytywał ich treści. 

 

Pkt 7 „a” 

Projekt uchwały w sprawie   odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy na dzierżawę. 

W głosowaniu jawnym radni 15 głosami „za” podjęli uchwałę Nr  XLVI/373/2013 w 

sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę.     

 Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

 

Pkt 7”b” 

Projekt uchwały w sprawie   wprowadzenia zmian w statucie Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Stąporkowie, 

W głosowaniu jawnym radni 15 głosami „za” podjęli uchwałę Nr  XLVI/374/2013 w 

sprawie   wprowadzenia zmian w statucie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Stąporkowie. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

 

Pkt 7 „c” 

Projekt uchwały w sprawie   upoważnienia Dyrektora Miejsko- Gminnego Ośrodka  

Pomocy Społecznej w Stąporkowie do  prowadzenia postępowań w sprawach dodatku 

energetycznego. 

 W głosowaniu jawnym radni 15 głosami „za” podjęli uchwałę Nr  XLVI/375/2013   

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

 

Pkt 7 „d” 

Projekt uchwały w sprawie   ustalenia zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze świadczone przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w  

Stąporkowie. 

W głosowaniu jawnym radni 15 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” podjęli 

uchwałę Nr  XLVI/376/2013 w sprawie   ustalenia zasad przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze świadczone przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w  

Stąporkowie. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

 

Pkt 7 „e”  

Projekt uchwały w sprawie     zmiany nazwy gminnej instytucji kultury jaką jest „Miejsko-

Gminny Ośrodek Kultury w Stąporkowie na „Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury i Sportu  

w Stąporkowie”  i  nadania statutu. 

Pan Przewodniczący RM – zadał pytanie czy hala sportowa w Stąporkowie i boiska 

wielofunkcyjne w Niekłaniu będą przeniesione pod Dom Kultury, czy pozostaną na 

dotychczasowych warunkach. 
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Pan Sekretarz wyjaśnił, że w tej chwili po podjęciu tej uchwały będą pod Dom Kultury 

podlegały budynki i stadion po MKS-ie. 

Radny Edward Mazur – uważa, że należy ten projekt uchwały przeanalizować, 

przekonsultować ze społeczeństwem, dopiero winien być poddany pod głosowanie. 

Pan Sekretarz powtórzył jeszcze raz, że zostały wyłączone kwestie sporne takie jak 

przekazanie świetlic wiejskich i hali sportowej. Pozostaje tylko budynek po MKS-ie i 

stadion. 

Radny Edward Mazur – zwrócił się do Pana Sekretarza jaka była dyskusja na Komisji. Nie 

można  Dyrektorowi Domu Kultury który będzie za wszystko odpowiedzialny już z góry 

narzucać  pracowników. Nie możemy wymagać od Dyrektora, który nie może sobie 

dobrać kadry. 

Pan Sekretarz – odpowiedział, że od wielu tygodni kwestię tą uzgadnia z Panią Dyrektor 

M-G OK. Byli z Panią Dyrektor w terenie i uzgadniali na jakich zasadach będzie to 

wszystko działało. 

Radny Dariusz Młodawski – zauważył, że ta sesja powoli przeradza się w Komisję. 

Zwrócił się do Pana Przewodniczącego, że nie tak to powinno wyglądać. Jeśli radni mają 

procesować uchwałę, to na Komisji winno być wypracowane stanowisko. 

Radny Rurarczyk – jest stanowiska, że dom kultury winien zajmować się kulturą, a nie 

należy   dokładać sport i boisko. Kultura winna być z Domu Kultury rozpowszechniana na 

poszczególne miejscowości. 

W głosowaniu jawnym radni 8 głosami „za”, 6 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” podjęli 

uchwałę Nr  XLVI/377/2013 w sprawie     zmiany nazwy gminnej instytucji kultury jaką 

jest „Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Stąporkowie na „Miejsko-Gminny Ośrodek 

Kultury i Sportu  w Stąporkowie”  i  nadania statutu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

 

Pkt 7 „f” 

Projekt uchwały w sprawie   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków 

na lata 2013-2023. 

W głosowaniu jawnym radni 13 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” podjęli 

uchwałę Nr  XLVI/378/2013 w sprawie   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2013-2023. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

 

Pkt 7 „g”  

Projekt uchwały w sprawie   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. 

W głosowaniu jawnym radni 13 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się”  podjęli 

uchwałę Nr  XLVI/379/2013 w sprawie   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

 

Pkt 7 „h” 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2013. 

W głosowaniu jawnym radni 15 głosami „za” podjęli uchwałę Nr  XLVI/380/2013 w 

sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2013. 
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Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

 

Pkt 7 „i” 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów uzależnień na rok 2014. 

W głosowaniu jawnym radni 10 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” i 3 „wstrzymującymi 

się” podjęli uchwałę Nr  XLVI/381/2013 uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów uzależnień na rok 2014. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

 

Pkt 8 

Pan Przewodniczący zaprosił radnych  o zadawanie pytań, bądź zgłaszanie interpelacji. 

Pan Wiesław Skowron – radny Rady Powiatu – odpowiedział, na zadane przez Panią 

Burmistrz pytanie dot. zabezpieczenia środków na drogi powiatowe. Powiedział, że w 

budżecie na 2014r.  nie ma żadnej inwestycji drogowej z terenu gminy Stąporków. Są 

zaplanowane 2 drogi na terenie gminy Ruda Maleniecka i mały odcinek w Końskich. Pani 

Burmistrz złożyła trzy  wnioski na drogi i on złożył czwarty. Na Komisji budżetowej 

radnego wniosek zaopiniowany został pozytywnie.  Wnioski Pani Burmistrz to Draczów – 

Błotnica, Kozia Wola i Niekłań, natomiast wniosek radnego od Rynku w Odrowążu w 

stronę cmentarza. 

Pan Przewodniczący spytał, jak wyglądają finanse powiatu, czy to nie jest tak, że my coś 

chcemy, a powiatu nie jest na to stać. 

Pan radny Skowron odpowiadał, że w jego ocenie powiat ma możliwości, ponieważ są 

środki z lat ubiegłych, jest też założona rezerwa budżetowa ok. 800 tys.zł. Ponadto powiat 

ma możliwości korzystania z kredytów inwestycyjnych na te rzeczy. Winna być dokonana 

rekonstrukcja budżetu i środki przesunięte z innych pozycji na inwestycje drogowe. 

Radny Edward Mazur – zadał radnemu Skowronowi pytanie na ile inwestycji drogowych 

powiat złożył wnioski na dofinansowanie i ile otrzymał punktów. Czy którykolwiek 

wniosek został przyjęty do realizacji na 2014r. 

Złożone były wnioski na 2 drogi i żaden nie uzyskał odpowiedniej liczby punktów do 

realizacji. 

W dalszej części głos zabierali: 

Radny Edward Mazur – czy jest szansa, aby rodzina Pani Janas otrzymała mieszkanie 

socjalne. Sprawa znana pismo w aktach Rady. 

Druga sprawa – ile punktów otrzymał wniosek na przebudowę ul. Fabrycznej w Hucisku. 

Radny Marcin Kołodziejczyk – odczytał interpelację dot. dróg w Błaszkowie. (interpelacja 

w załączeniu). 

Pan Przewodniczący RM Jacek Kołodziej – wrócił do sprawy Pani Haliny Stachery 

dotyczącej przyłącza wodociągowego. Dostaliśmy odpowiedź do Rady, że przyłącza 

realizowane są na własny koszt przez osobę zainteresowaną. Pani ta nie uchyla się od 

sfinansowania przyłącza do posesji i ubiega się o sfinansowanie projektu przyłącza, 

ponieważ gmina wykonywała projekty przyłączy do innych posesji. Na etapie 

projektowania wielokrotnie rozmawiała z urzędnikami, przywiozła również pismo z kolei, 

które zezwalało na przyłącze, natomiast projekt ten nie został wykonany. Był nawet na ten 

temat artykuł w „Echu”. Dlatego prosi o wyjaśnienie dlaczego ten projekt do jej posesji nie 
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został wykonany, skoro był wykonany do wszystkich z tej ulicy. Prosi o wyjaśnienie i 

dostarczenie do Biura Rady. 

  

Pkt 9. 

Pani Burmistrz  udzieliła odpowiedzi na  zapytania i interpelacje radnych. 

- sprawa mieszkania Pani Janas – to jaką pomocą objęta jest ta rodzina jest tajemnicą. 

Może jednak powiedzieć, że ta Pani korzysta z pomocy społecznej. Wynajmuje 

mieszkanie na Oś. 1000 – lecia, jeśli będziemy dysponowali mieszkaniami socjalnymi 

to wniosek który ta Pani złożyła będzie rozpatrzony. Na chwilę obecną nie 

dysponujemy mieszkaniami socjalnymi. 

- radnemu Kołodziejczykowi – faktycznie radny ma rację drogi nie są dobrej jakości i 

powinny być zrobione, ale przyjęliśmy taką taktyką działań, że robimy rzeczy 

ważniejsze od ważnych. Te drogi też będą robione. Zrobiliśmy część na Wielkiej Wsi, 

dwie drogi w Niekłaniu – to świetna podbudowa pod asfalt, zrobiliśmy na Wólce 

Zychowej podbudowę, w przyszłym roku będzie asfalt, więc takim systemem 

będziemy szli. Gdyby nie uchwalony był fundusz sołecki, gdzie w wielu wypadkach 

nie będzie wykorzystany mielibyśmy podbudowy pod drogi i w ciągu dwóch lat 

porobiliśmy drogi gminne asfaltowe na tych małych uliczkach. 

Zachodzi również pytanie czy robimy drogi gminne czy dokładamy się do 

powiatowych. Gminne to zadanie własne gminy, ale powiatowe też ważne, bo są one 

strategiczne i wszyscy po nich jeżdżą. Na to pytanie każdy winien sobie odpowiedzieć. 

Jeżeli powiat zabezpieczy środki do swoich dróg, jesteśmy w stanie się do nich 

dołożyć, do wszystkich dróg powiatowych na terenie gminy, bo większość radnych tak 

zdecydowała, że chcemy zrobić drogi powiatowe przez które wszyscy przejeżdżamy – 

za to dziękuje, że mimo ich to zadanie Starosty to pomożemy zrobić Staroście jego 

drogi w naszej gminie. Starosta w tej sprawie wyznaczył spotkanie na 27 grudnia b.r., 

gdyby ktoś chciał jechać, to zaprasza. 

Pan Sekretarz – według ostatniej listy rankingowej złożony wniosek przez gminę 

Stąporków dostał pięć punktów. 

Przyłącze do Pani Stachery – tej Pani gmina wykonała wszystko, co chciała, tak jak 

mają inni. Został wykonany projekt przyłącza, chociaż były problemy bo ta Pani 

mieszka na terenie własności   PKP. Natomiast chciała jeszcze, żeby gmina wykonała 

jej przyłącze, ale jest to niezgodne z przepisami i nie możemy tego zrobić. 

Radny Edward Mazur – zwrócił się do Pani Burmistrz odnośnie mieszkania dla 

rodziny Janas, która znajduje się w krytycznej sytuacji – mieszkań socjalnych, to my 

nie będziemy mieli za pięć, czy za ileś lat bo przygotowany był projekt dokumentacji i 

przebudowy budynku po szkole w Hucisku, okazało się, że nie ma tego w budżecie na 

przyszły rok. Jest tylko w budżecie 100 tys. na modernizację mieszkań na Pl. 

Wolności. Mamy natomiast mieszkania komunalne i co roku sprzedajemy ich ok. 10. 

Czy nie można odstąpić od sprzedaży ( obecnie jest już 5 przetarg na mieszkanie ok. 

46 m2) i przydzielić tego mieszkania. Dlatego uważa, że podanie winno trafić do 

Komisji mieszkaniowej i winno się to mieszkanie tym ludziom dać. 

Pani Burmistrz – w odpowiedzi – co do przydziału mieszkań komunalnych 

obowiązują pewne przepisy, a ta Pani kwalifikuje się na mieszkanie socjalne, a nie 

komunalne. 
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Następnie Pani Burmistrz zwróciła się do Pana Przewodniczącego, aby nie 

kontynuować tego tematu, ponieważ jest on znany, Pani Burmistrz pomaga osobiście 

tej rodzinie. Rodzina wynajęła mieszkanie, pomagamy więc problemu nie ma. 

 

Pkt 10. 

 Pan Przewodniczący oddał dalsze prowadzenie obrad Panu Wiceprzewodniczącemu, 

ponieważ musiał wyjechać służbowo. 

Dlatego w tym miejscu w imieniu własnym, Wiceprzewodniczącego i całej Rady 

złożył życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku. 

Pan Wiceprzewodniczący spytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Pan Tadeusz Dobrowolski – sołtys z Lelitkowa – prosi o interwencję i wsparcie  Pani 

Burmistrz w powiecie o udrożnienie odcinka drogi powiatowej w jego sołectwie, a w 

szczególności wmontowanie 11 przepustów. Sprawa ciągnie się kilka lat. 

Pani Burmistrz – poprosiła, aby sołtysi zostali po sesji w celu wypracowania ustaleń 

odnośnie dróg powiatowych. 

Złożyła również życzenia świąteczne i noworoczne dziękując za pomoc ze strony 

radnych i sołtysów twierdząc, że łatwiej jej się pracuje przy ich wsparciu. 

  

Pkt 11. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Wiceprzewodniczący zamknął obrady 

sesji, dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokołowała                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                          Jacek Kołodziej 

 

            

  

 
 


